
Minnesanteckningar. Styrelsemöte Västra Park föräldraförening 20160201 
 
Plats: Parkskolan 
 
Närvarande: ordf Elin Gunnarsmo, Henrik Svensson, Martin Ahlberg, Malin Karlsson, 
Angela Andersson, Johanna Forslund Kullander, Anna Nord, Marielle Stensson, Pia 
Ohlin, rektor Birgitta Ahlberg, Madeleine Andersson, Sara Emanuelsson, Agnes, 
Ingela Stigson, Christina Bergman.  
 
1. Mötesdeltagarna presenterade sig. 
 
2. Val av sekreterare samt två justerare. Henrik Svensson sekreterare, Marielle och 
Sara blev justerare. 
 
3. Ordf läste upp förra mötets protokoll. 
 
4. Kassarapport. Kassör Marielle läste upp kassarapporten. Det ser bra ut.  
 
5. Skolan informerar. Ett axplock: 
 
De yngsta jobbar vidare med årstider och arbetar med klossar inom matematiken. 
Ettorna tittar närmare på trafikfrågor och vinterfåglar. Tvåorna pratar om rymden och 
en del om kartor. Fritids: har haft ett rådslag inför vad man vill göra på sportlovet. 
Jobbar även med kulturfrågor.  
 
Man har haft besök från Uganda. 
 
Att spela schack är ett projekt som löper på.   
 
Isen (vid Elisgårdens lekplats) har utnyttjats och man är tacksam över att folk har 
engagerat sig i att ordna is. 
 
Matråd, skolråd och internationella rådet finns och löper på.  
 
Det finns planer att utnyttja stora biblioteket än mer.  
 
Datorer har kommit igång. Dataregler har upprättats.  
 
En grupp i åk 4 deltar i ”Bästa fyran” (bordtennis). 
 
Vecka 10 kommer besök från England, besöker främst åk 5.  
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Åk 6: nationella prov är på gång under våren.  
 
Övergripande: skolinspektion är på gång till Vara kommun under våren. De enkäter 
som gjorts inför detta har visat gott resultat.  
 
För förskoleklass till och med  åk 5 planeras att göra en utflykt till Ryda även i år.  
 
Några elever från förberedelseklass i Kvänum har börjat komma på besök en gång i 
veckan.  
 
6. Dialogforum 
23 juni 2015 tillsattes en skolutredning kring flytt till Torsgårdsskolan. Vid 
Dialogforum i januari 2016 presenterades olika lösningsförslag. Beslut tas i 
bildningsnämnden 2 februari. Ett alternativ som föreningen ställt sig kritisk till är att 
ett par klasser skulle gå på Torsgårdsskolan under ombyggnadsperiod läsåret 
2016/2017. Detta alternativ är inte längre aktuellt. 
 
Av de förslag som presenterades vid Dialogforum tyckte föreningen att följande 
verkade vara det mest  rimliga:  

● på lång sikt (klart till hösten 2017): 3parallelligt på Torsgårdsskolan från 
förskoleklass till åk 3 + fritids. Västra skolan blir förskola.  

● på kort sikt (fram till hösten 2017): förskolan får gå i tillfälliga modul/moduler 
vid Torsgårdens förskola. Det kan även bli aktuellt att använda modulen 
Linet under ombyggnaden av Västra skolan samt Ritaregården. Dessa 
moduler skall sedan avvecklas 

 
Föreningen har rest frågan om Torsgårdsskolan efter ombyggnaden verkligen blir 
tillräckligt stor.  
 
7. Föreläsning 
Den tänkta föreläsningen skjuts på framtiden.  
 
8. Trafiksäkerheten 
Gång och cykelväg är färdigställd från Torsgårdsskolan till Västra skolan. En tanke 
är att föreningen bidrar till att förbättra skyltningen med hjälp av fantasifulla träfigurer. 
Tekniska ska kontaktas.  
 
9. Skola och fritidslokaler 
Se punkten Dialogforum. 
 
10. Övriga frågor 
Inga frågor. 
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11. Nästa möte 
Tisdag 5 april kl. 18.00  19.30 på Västra. 
 
12. Årsmöte 
Onsdag 18 maj kl. 18.00  19.30 Park. Anmälan via hemsidan.   
 
13. Ordf avslutade mötet.  
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